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Referat fra Hovedstyremøte den 16/2 - 2023. 
 

Møtet ble avholdt via zoom startet kl. 14.00 og ble avsluttet ca. kl. 15.30. 

Følgende personer var til stede: Jørn Hansen, Karina Mathisen, Stein Helleborg, 

Camilla Løhre, Magne Sydnes, Finn Knut Hansen (frem til 15.00) og Stian 

Svelle.  

 

 

1. Innkallingen og referatet fra det forrige møtet, som ble avholdt 

2.12.2022 ble gjennomgått og godkjent uten merknader. Oppfølgingssakene 

under punkt 1.1 og 1.2 i innkallingen ble ikke diskutert på grunn av 

tidsmangel. 

 

2. Medlemsstatus. 

Ved årsskiftet 2022/2023 var det registrert 1353 medlemmer totalt. (Inklusive 

konsern: 4 stk, bedrift: 21 stk, institutt: 6 stk.) Av disse var 1000 faktisk 

betalende medlemmer. Dette utgjør snaut 74 % av medlemsmassen. Under 

året er det registrert 136 nye medlemmer. Men NKS har mistet 230 

medlemmer i 2022. Ved årsskiftet 2021/2022 var det registrert 1445 

medlemmer totalt, inkludert bedrifter/konsern og institutter. 

 

Per medio februar hadde 729 medlemmer betalt kontingenten. Utestående: 

362. Antall medlemmer totalt: 1390. Vi ligger bedre an med innbetalinger 

enn på samme tid i fjor. 

 

3. Økonomi, status pr. februar.  

Kasserer gikk kort gjennom økonomien så langt i 2023. Det har så langt 

påløpt få utgifter, som forventet.  
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4. Regnskap av 2022.  

Kasserer gjorde rede for regnskapet for 2022. Det har vært en del problemer 

med en manglende årsoppgave fra en av bankene. Eksakt beløp for kjemi-OL 

er ikke ført, men utgifter vil tilsvare inntekter. På bakgrunn av kasserers 

redegjørelse anbefalte hovedstyret at regnskapet sendes til revisjon.  

 

5. Budsjett 2023. 

Generalsekretær og kasserer utarbeider forslag til budsjett som sirkuleres til 

hovedstyret.  

 

Hovedstyret diskuterte muligheten for å øke kontingenten til 

institutt/bedrifts/konsertmedlemmer. Dette vil bli behandlet på Rådsmøtet i 

april. Se også punkt 7.  

 

6. Gjennomgang av årsberetningen.  
Generalsekretæren gjennomgikk forslag til årsberetning fra Hovedstyret. 

Hovedstyret hadde noen mindre forslag til forbedringer av teksten, men 

ønsket ikke å legge til noe vesentlig. Hovedstyrets planer ble også diskutert. 

 

Hovedstyret mener årsberetningen gir en god beskrivelse av NKS-

aktivitetene som foregår i regi av Hovedstyret. Jørn utarbeider 

«Hovedstyrets planer» for 2023 til Rådsmøtet. 

 

7. Mulige saker til Rådsmøtet. 
Hovedstyret diskuterte følgende saker som mulige saker til Rådsmøtet:  

 7.1. Landsmøte 2024 

 7.2. Status Samarbeidsutvalg 

 7.3. Status samarbeid med Tekna 

 7.4. Status redaksjonskomite 

 7.5. Vedtak om nedleggelse av Østfold avdeling 

 7.6. Foredrag/GW? 

 7.7. Etiske retningslinjer for NKS-arrangementer og ny strategi for NKS 

 7.8. Vedtektsendring/revisor  

 

Hovedstyret anbefalte denne sakslisten, minus punkt 7.6, det foreligger ingen 

nominasjoner. I etterkant av hovedstyremøtet har det fremkommet et behov 

for å klargjøre, eventuelt endre vedtektene omkring reiser på Rådsmøtet. 

Aktuelle problemstillinger er «grønne reiser» vs «enkleste reise» og 

fordeling av kostander mellom NKS og faggruppene. Generalsekretær 

utarbeider saksgrunnlag i god tid før Rådsmøtet.   
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8. Valg/gjenvalg. 

Generalsekretæren (som er medlem av valgkomiteen) redegjorde for 

valgkomiteens arbeid til nå. Valgkomiteen er godt i rute med sitt arbeid. 

 

9. Orienteringer, søknader, neste møte. 
Generalsekretæren redegjorde for nye representanter og re-nominasjoner til 

verv i EuChemS og IUPAC. NKS er i hovedsak godt representert i begge 

organisasjoner. Punkt 9.2 ble ikke diskutert på grunn av tidsmangel. 

 

10. Eventuelt. 

Generalsekretæren redegjorde for vanskelige tider i tre av lokalavdelingene 

(utover Østfold). Hovedstyret ser med meget stor bekymring på utviklingen. 

Hovedstyret/generalsekretæren vil følge opp lokalt med den enkelte avdeling. 

 

 

 

Generalsekretæren.  

Oslo, 22/2-2023 

 


